

## **RFSO: 20-13-6003 and 20-13-6004 QUESTIONS AND ANSWERS**

**Publication Numbers: PW-13-00333264 and PW-00333267.**

### **QUESTION No. 11**

Please refer to M4, Bidder Project Summaries, 4.3. The RFP indicates that, “At least one project must be for a Major Capital Project of a value of at least five hundred million Canadian dollars (CAN\$500,000,000)”. By contrast in Appendix D, Statement of Work, Resource Requirements indicate project values at \$50,000,000.00. Please confirm that these differing values are correct and intended (i.e. \$500,000,000 for the Bidder project reference, and \$50,000,000.00 for individual resources).

### **ANSWER No. 11**

Yes, these differing values are correct and intended. The greater than \$50,000,000.00 major capital projects requirement is for some of the individual resources categories and the M4 requirement for three major capital projects of a value of at least \$500,000,000 is at the firm level.

\*\*\*\*\*

## **DDP 20-13-6003 et 20-13-6004 QUESTIONS ET RÉPONSES**

**Numéros de publication : PW-13-00333264 et PW-00333267**

### **QUESTION n° 11**

Veillez consulter O4, Résumés de projet du soumissionnaire, 4.3. La DDP indique ceci : « Au moins un (1) projet doit être un grand projet d’immobilisation d’une valeur d’au moins cinq cents millions de dollars canadiens (500, 000, 000 \$ CAN) ». Par opposition, à l’annexe D, Énoncé des travaux, les Besoins en ressources indiquent des projets d’une valeur de 50,000,000 \$. Veuillez confirmer que ces valeurs différentes sont exactes et prévues (c.-à-d. 500 000 000 \$ pour la référence de projet du soumissionnaire et 50, 000, 000 \$ pour les ressources individuelles).

### **RÉPONSE n° 11**

Oui, ces valeurs différentes sont exactes et prévues. L’exigence d’une valeur supérieure à 50, 000, 000 \$ pour les grands projets d’immobilisation s’applique à certaines des catégories de ressources individuelles et l’exigence O4 pour trois grands projets d’immobilisation d’une valeur d’au moins 500, 000, 000 \$ se situe au niveau de l’entreprise.